
 
 

BOZERAMAILEEN BATZORDEAREN AKTA                ACTA DE JUNTA DE PORTAVOCES 

2022ko apirilaren 19an, goizeko 11:00etan, 

egindako eta honako pertsona hauek 

osatutako Bozeramaileen Batzordeak: 

 

 

Jon Iraola 

Ana Telleria 

Mertxe Garate  

Gorka Errasti 

Isabel Fernández 

 

 

Honako akordio hauek hartu zituen: 

 

 
1.- Elkarrekin-Podemos Eibar udal taldeak 
aurkeztutako mozioa Saharako herriari 
babesa erakusteko. 
 
 
Bozeramaileen Batzordeak aho batez onartu 
du horren gaineko adierazpen instituzional 
bat onartzea.  
 
 

 

2.- Eibarko EAJ-PNV udal taldeak 
aurkeztutako mozioa  El Corte Inglés-eko 
aparkalekua berreskuratzeko. 
 
 
Plenora eramatea erabaki da, Eibarko EAJ-
PNV, Eibarko EH-Bildu eta Elkarrekin-
Podemos Eibar udal taldeek horrela adierazi 
ostean. 
 
 
 

Gai-zerrendan jasotako puntuez gain, 

Elkarrekin-Podemos Eibar udal taldearen 

bozeramaileak alkateari eskatu dio berriz ere 

eska diezaiola udal idazkariari txosten bat 

egiteko, non batzordeak telematikoki egin 

ezin izatearen arrazoiak jasotzen dituen. 

 

La Junta de Portavoces, en reunión 

celebrada el  19 de abril de 2022 a las 

11:00 horas y con la presencia de: 

 

 

Jon Iraola 

Ana Telleria 

Mertxe Garate 

Gorka Errasti 

Isabel Fernández 

 

 

 Adoptó los siguientes acuerdos: 

 

 

1.- Moción presentada por el grupo 

municipal Elkarrekin-Podemos Eibar 

para el apoyo al pueblo Saharaui. 

La Junta de Portavoces acuerda por 

unanimidad aprobar una declaración 

institucional a este respecto.  

 

2.- Moción presentada por el grupo 

municipal Eibarko EAJ-PNV, al objeto de 

recuperar el parking de El Corte Inglés. 

Decide elevarse al Pleno, habiéndolo 

considerado así los grupos municipales 

Eibarko EAJ-PNV, EH-Bildu de Eibar y 

Elkarrekin-Podemos Eibar. 

 

Fuera de los puntos del orden del día, la 

portavoz de Elkarrekin-Podemos Eibar pide 

al alcalde que reitere al secretario municipal 

la solicitud de elaboración de un informe 

sobre por qué no es posible celebrar 

comisiones de forma telemática. 
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Era berean, Fernández andreak berriz ere 

galdetu du ea zergatik utzi dioten udal taldeek 

Udalaren Erregistro Orokorrera sarbidea 

izateari.   

 

Bi gauza horiei dagokienez, alkateak 

jakinarazi du eskaera errepikatuko diola udal 

idazkariari, dagozkion arrazoiak jasotzen 

dituzten  txostenak egin ditzan.  

 

 

Azkenik, Elkarrekin-Podemos Eibar udal 

taldearen bozeramaileak berriz eskatu du 

Deloitte enpresak Errebal eraikinaren -2 

solairuko garajeetako emakideei ezarri 

beharreko BEZaren inguruan egindako 

txostena. Alkateak jakinarazi du aipatutako 

dokumentua ez dela oraindik behin betikoa 

eta, jaso bezain laster, emango zaiela. 

 

 

Eta goizeko 11:30ak izanik eta gainerako 

gairik ez dagoenez, Alkateak bilerari amaiera 

eman dio. 

Asimismo, la Sra. Fernández ha preguntado 

nuevamente por qué los grupos municipales 

han dejado de tener acceso al Registro 

General del Ayuntamiento. 

Con respecto a ambas cuestiones,  el 

alcalde informa de que reiterará al 

secretario municipal la solicitud de 

elaboración de un informe en el que 

explique los motivos correspondientes. 

Por último, la portavoz de Elkarrekin-

Podemos Eibar ha vuelto a solicitar el 

informe relativo al IVA a aplicar a las 

concesiones de los garajes sitos en la planta 

-2 de Errebal elaborado por Deloitte. El 

alcalde ha informado de que el documento 

al que hace alusión no es definitivo y que, 

en cuanto se disponga de él, se les hará 

entrega del mismo. 

Y siendo las 11:30 horas, y no habiendo 

más asuntos que tratar, el Alcalde levanta 

la sesión. 

  

 


